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دقیقی: دوست ندارم اعتماد مردم قزوین
به من کم شود

سرمربی سابق تیم شــمس آذر قزوین 
گفت: چشــم انداز من برای تیمم مشخص 
بود و دوست نداشــتم اعتماد مردم استان 
قزوین به من خدشه دار شود. سعید دقیقی  
در گفت وگو با ایرنا در خصوص کناره گیری 
از هدایت تیم فوتبال شمس آذر قزوین که 
با این مربی توانســت به لیگ برتر صعود کند، اظهار داشــت: ما یک مجموعه ای 
بودیم که ۱۵ ماه پیش در بدترین شرایط به باشگاه اضافه شدیم. با یک کار تیمی 
متشکل از مالکین که جای تشــکر دارد در این شرایط اقتصادی، سرمایه گذاری 
کردند، در ادامه یک مدیرعامل جوان به نام شهاب زندی که فردی فوتسالی بود به 
ما اضافه شد، در کنار او نصرالله خواجه گیری قائم مقام باشگاه، دیگر مدیران فنی و 

کادرفنی و بازیکنان شایسته موفق به صعود به لیگ برتر شدیم.
با کم ترین بودجه بهترین اتفاق را رقم زدیم

وی ادامه داد: امســال بیشترین آســیب را از ناحیه داوری ها دیدیم، در حالی 
که من برای داوران احترام زیادی قائلم، آن ها قشری زحمت کش با کم ترین مزایا 
هستند و در فوتبال تلاش می کنند اما در فوتبال، اشتباه هم دخیل است و هیچ 
تیمی مثل ما در فصلی که گذشت، آسیب ندید. شاید بالغ بر ۸ تا ۱۰ امتیاز به این 
صورت از دست ما رفت و کارشناسان داوری هم بر این گفته مهر تایید زدند. شاید 
بالغ بر ۳، ۴ داور هم به دلیل این اشتباهات، از داوری در بازی های بعدی محروم 
شــدند. با همه این اتفاقاتی که می توانست آســیب بزند، با کمترین بودجه برای 
بازیکنان و کادرفنی، این اتفاق خوب را رقم زدیم. سرمربی سابق شمس آذر قزوین 
اضافه کرد: خودم در فضای مجازی هم که چند وقت بود در آن فعالیت نداشتم، از 
مدیرکل ورزش و جوانان استان، رییس هیئت  فوتبال و دستگاه های اجرایی مانند 
نماینده ولی فقیه، فرمانده سپاه استان، استاندار، شهردار و اعضای شورای شهر و 
نمایندگاه مجلس تشــکر کردم. بدون اینکه بخواهیم صعود را زیر سوال ببریم، با 
حداقل ها کار نشدنی را شدنی کردیم اما آدم های کم لطف زیاد هستند. من به نوبه 

خودم تشکر کردم و برای تیم آرزوی موفقیت کردم.
چشم اندازم برای شمس آذر، تثبیت در لیگ برتر بود

دقیقی عنوان کرد: شــرایط لیگ برتر را با لیگ یک متفاوت می دانم. شما هر 
فصلی را که شــروع می کنید، یک چشم انداز باید داشته باشید. خودم اگر در تیم 
بودم، این چشم انداز را تثبیت در لیگ برتر و اگر امکان داشت، قرار گرفتن در یک 
جایگاه مناسب می دانستم. این فضا را فراهم ندیدم و ضمن تقدیر از زحمات این 
عزیزان، تصمیم به این گرفتم که به باشگاه فرصت بدهم تا نگاهی به دیگر نفرات 
برای ســرمربیگری داشته باشد. به دلیل اینکه استانم را دوست دارم، این فرصت 
را زودتر به تیم شــهرم دادم تا زمان خوبی برای انتخاب ســرمربی جدید داشته 
باشــند. همه کسانی که در این تیم زحمت کشیدند، مثل خانواده من هستند. از 
فرصتی همه که به من دادند تشــکر می کنم. دوست نداشتم اعتماد مردم قزوین 
به من خدشــه دار شود. سرمربی ســابق تیم شمس آذر در مورد برخی حرف ها و 
حواشی مبنی بر اینکه نحوه تیم بستن او غیر فنی بوده، اظهار داشت: این حرف ها 
بی پایه و اساس است. نفراتی که گرفتیم مثل صادق البوصبیح، علی اصغر عربی، 
امیرمحمد نسایی، پوریا سرآبادانی و کنعان طاهرنژاد سبقه خیلی زیادی نداشتند 
اما الان هر کدام برای خود ســتاره هستند. ما نیامدیم اسم های بزرگی بگیریم. با 
همان بودجه ای که باشگاه داشت، خریدهای تیم را انجام دادیم. در نقل و انتقالات 
مــن و مدیرعامل با یک کار شــبانه روزی و مدیریت هزینه و زمان این کار بزرگ 
را رقم زدیم اما متاســفانه برخی افراد مریض هســتند و از موفقیت این جوان ها 

ناراحت می شوند.
همه رکوردها را زدیم

وی افزود: ما همه رکوردها را زدیم. از هر لحاظ حســاب کنید زور دیگر تیم ها 
مثل سایپا، فجرسپاسی و خیبر خرم آباد از نظر ساختاری و از هر نظر دیگری از تیم 
ما بیشتر بود. پس ما آدم های خیلی توانمندی بودیم که این نتایج را گرفتیم. اگر 
این تیم در هر لیگ حرفه ای دیگر در دنیا مانند لیگ های اروپایی بود، می نشستند 
یک کارگروهی تشکیل می دادند که تیمی که ۷۰ امتیاز گرفته، ۶۷ گل زده داشته 
و ۵ هفته زودتر به لیگ برتر رفته باشــد، به چه شکل این کار را کرده است. بعد 
باید ببینند از کدام اســتان ایران بوده است. شما یک زمان در استانی هستید که 
ریشــه فوتبالی دارد، بحث فرق می کند. ما در چه استانی، چه کاری کردیم و این 
ضعف نگاه فنی و مدیریتی ما را نشان می دهد که به این موضوعات نگاه نمی کنند.

دقیقی گفت: برخی افراد با یک نگاه دفاعی در فوتبال ما خودشان را سال ها نگه 
می دارند و تیمشان اندازه انگشتان دست گل زده است. این بازی راحت است چرا 
که تیم بسته بازی می کند و کیفیت تیم حریف را خراب می کند. برخی مربیان با 
این کار سال ها در لیگ برتر می مانند اما این کار ما یک کار جدید بود که به نظرم 

مجموعه تیم ما شایسته تقدیر بیشتر از این حرف ها هستند.
دوست ندارم شایستگی ام زیر سوال برود

سرمربی سابق تیم شمس آذر در پاسخ به این پرسش که چقدر احتمال دارد 
او به واسطه دوستی با ابراهیم شکوری به تیم پیکان برود، عنوان کرد: اولا که من 
خودم در گذشته بازیکن پیکان بودم، در ثانی در حوزه مدیریتی نیز شاید نفر دوم و 
سوم در حوزه اجرایی در زمانی که مدیر بودم، قرار داشتم. دوستان خوبی در پیکان 
دارم، با شکوری هم دانشگاهی بودم و نزدیک ۲۰ سال است که با او رفیق هستم. 
حتی خود آقای سمیعی که در آنجا حضور دارد، یکی از دوستان خوب من است 
اما این دلیل نمی شود که شایستگی زیر سوال برود و ارتباطات جای آن را بگیرد. 
اگر در آنجا گزینه ای هم مطرح می شود، بر اساس شایستگی است نه چیز دیگری.
وی افزود: اما چیزی که از رســانه ها شــنیدم این است که پیکانی ها به دنبال 
ماندن سیدمجتبی حسینی هستند. اتفاقا من هم دایره رفاقتم  را با شکوری کم تر 
کــردم تا خدای نکرده کیفیت کار ما را به این ارتباطات ربط ندهند. هر کســی 
یــک رزومه و عملکردی دارد که طبق آن بــرای او در بازار تقاضا می آید. اگر هم 

پیشنهادی بیاید برای آن عملکرد است نه ارتباطات.
هیچ پیشنهاد رسمی از لیگ برتر ندارم

دقیقه تصریح کرد: تا الان که با شــما صحبت می کنم هیچ پیشنهادی رسمی 
از هیچ تیم لیگ برتری ندارم. شــاید یک ماه پیش این پیشــنهاد وجود داشت. 
پیشنهادات خیلی خوبی از تیم های لیگ یکی دارم. گزینه تیم فوتبال امید بودم 
اما تصمیم دیگری گرفته شد و من هم برای رضا عنایتی آرزوی موفقیت دارم. الان 
هم نگاهم این است که بیشتر از لحاظ روحی و جسمی استراحت کنم و اصلا به 
لیگ یک فکر نمی کنم و امیدوارم شرایط مهیا باشد تا این توانایی را در جای دیگر 

یا هرجایی که خدا تقدیر می کند، نشان دهم.

بحران در تیم  ملی واترپلو
هشت بازیکن تیم ملی واترپلو ایران در 
بیانیه ای مشترک از حضور در تیم  ملی برای 
شــرکت در بازی های آسیایی ۲۰۲۳ چین 
انصراف دادند. به گزارش ایســنا، بر اساس 
این بیانیه که در صفحه شــخصی بازیکنان 
تیم  ملی واترپلو در فضای مجازی منتشــر 
شــده، برگزارنشدن اردوهای مناسب، همکاری نکردن با چیریچ، دعوت نکردن از 
مربی خارجی جدید، اســتفاده نکردن از سرمایه ها و پتانسیل داخلی خوب برای 
هدایت تیم  ملی و اجرانشدن قول و قرارهای فدراسیون، مهم ترین موارد اختلافی 
بازیکنان ملی پوش انصرافی با محسن رضوانی، رئیس فدراسیون شنا، شیرجه و 
واترپلو اســت. به گفته پیمان اسدی جلســه با رئیس فدراسیون شنا، شیرجه و 
واترپلو برگزار شده اما جواب روشنی مبنی بر حل مشکلات دریافت نشده است 
و به جای حل مشــکل و ایجاد راهکار مناسب برای افتخارآفرینی در فاصله کم 
باقی مانده تا بازی های آسیایی، بازیکنان به حذف از تیم  ملی و ممنوعیت از حضور 
در لیگ برتر واترپلو تهدید شده اند. در ادامه این بیانیه آمده است: »آیا پاسخ به 
درخواســت حق، منطقی و حرفه ای بازیکنان تیم  ملی تهدید است؟ هیچگونه 
خصومت و عناد شخصی با هیچ فردی اعم از اعضای محترم فدراسیون و اعضای 
محترم کادر فنی فعلــی نداریم و همه دغدغه ما صرفا از روی خیرخواهی برای 
ورزش، حفظ زحمات گذشته و بهترشدن نتایج آتی است.« ارشیا الماسی، حامد 
ملک خانبانان، پیمان اسدی، سهیل رستمیان، امین قویدل، امیرحسین کیهانی، 
مهدی یزدانخواه، امیر حسین رهبر هشت بازیکنی هستند که نام شان در انتهای 
این بیانیه به چشم می خورد و معتقدند: »از روی تجربه روزهای سخت گذشته و 
برای بهترشدن در آینده و کسب هدف مطلوب با توجه به شرایط تیم ملی واترپلو 
و آماده نبودن امکانات و شرایط جهت رویارویی یا قدرت های برتر آسیا در حالی 
که می توانستیم شانس حضور در فینال را داشته باشیم، تصمیم گرفتیم در اردوی 
تیم ملی جهت حضور در بازی های ۲۰۲۳ چین شرکت نکنیم.« باید منتظر ماند 
و دید واکنش فدراسیون شنا، شیرجه و واترپلو نسبت به اقدام واترپلوئیست های 

تیم ملی چیست و در نهایت چه تصمیمی اتخاذ می شود.

گفتوگو

خبر

کارشناس داوری فوتبال کشــورمان با اشاره به انتخاب 
اشــکان خورشــیدی برای قضاوت فینال جام حذفی گفت: 
او یکــی از گزینه های خوب برای ایــن دیدار بود و به نظرم 

مشکلی در این دیدار نخواهد داشت.
نویــد مظفری در گفت وگو با ایرنــا و در واکنش به این 
انتخاب اشــکان خورشیدی به عنوان داور فینال جام حذفی 
تاکید کرد: اگر من هم می خواستم برای این بازی داوری را 
انتخاب کنم یکــی از گزینه ها همین داور بود و به نظر من 
باید قضاوت خوبی را از او شــاهد باشیم. وی ادامه داد: البته 
مشکلاتی در داوری داریم که به خود داوران باز نمی گردد و 
مساله در مدیریت این کمیته خلاصه می شود، کمیته داوران 
ما به محفلی برای تایید تصمیم ها تبدیل شــده اما در اصل 
باید فضایی برای بیان نقطه نظرات مختلف و گرفتن بهترین 
تصمیم باشــد که الان اینگونه نیست. برای من یک سئوال 
وجــود دارد، چرا داوران باتجربه و خوشــنامی مانند ترکی، 
مرادی، غیاثی، دزفولی، فنایی، غیاثی، عســگری و بسیاری 
دیگــر از چهره های موثر این حوزه بیرون گود مانده و دیده 
نمی شوند در صورتی که باید از تجربیات و نقطه نظرات این 
افراد استفاده برد. او در واکنش به هجمه هایی که علیه داوری 
فوتبال ایران به خصوص برای دیدار فینال جام حذفی صورت 
گرفته تاکید کرد: همین افــرادی که گلایه دارند و هجمه 

وارد می کنند با ســوت کدام داوران بــه فینال جام حذفی 
رسیده اند؟ پاسخ این سئوال همه چیز را مشخص می کند، 
اینکه بخواهیم به دلایل مختلف به داوری فشــار وارد کنیم 
درست نیست. همین باشگاه هایی که گلایه دارند آیا وقتی 

به فینال می رسند یا در دیدارهای مهم به میدان می روند آیا 
سرمربی و سکان دار خود را تغییر می دهند که انتظار استفاده 
از داوران خارجی را دارند؟ شــما بــا همین داوران ایرانی تا 

اینجا پیش  آمده اید و این صحبت ها درست نیست.

مظفری یادآور شــد: متاســفانه کمیته داوران ما بیشتر 
نظاره گر اتفاقات است و باید برای این مسایل تصمیم  جدی 
گرفته شــود، اگر این عادت غلط بدعت شــود و هر تیم و 
باشگاهی برای خود ساز مخالف کوک کند سنگ روی سنگ 
بند نمی شــود و نباید اجازه داد این مســایل در داوری ما 
نهادینه شود. داوران ما مشکلی ندارند و همانطور که گفتم 
موضوع بحث در مدیریت مربوطه است. وقتی شما در طول 
فصل بارها ترکیب تیم خود را تغییر می دهید معلوم اســت 
هماهنگی لازم به وجود نخواهد آمد،  در داوری هم همینطور 
است. وقتی بالای ۴۰ نفر قضاوت می کنند مشکلاتی ایجاد 
خواهد شــد که بازخورد آن را هم می بینیم و این مســایل 
نیاز به بررســی و مدیریت دارد. گفتنی اســت دیدار فینال 
جام حذفی باشگاه های کشــور، عصر روز چهارشنبه هفته 
جاری ســاعت ۱9:۴۵ بین تیم های استقلال و پرسپولیس 
در ورزشــگاه آزادی برگزار شــود. اشــکان خورشیدی این 
بازی را ســوت خواهد زد و علیرضا ایلدروم، حسن ظهیری 
و محمدحسین ترابیان او را در امر قضاوت یاری خواهند داد. 
کمک داوران اضافه )پشت دروازه(: محمدحسین زاهدی فر، 
ســیدعلی اصغر مومنی و کمــک داور ذخیره محمد راهی 
معرفی شــده اند ضمن اینکه ناظــر داوری بر عهده محمود 

رفیعی و ناظر ویژه داوری نیز علی خسروی خواهد بود.

در بازه زمانی کوتاه باقی مانده تا آغاز بازی های آسیایی، 
رشته هایی چون تنیس خاکی، بدمینتون، گلف، سوارکاری، 
شــیرجه و حتی برخی فدراســیون های تازه تاسیس مثل 
بادبانی در صدد هســتند تا نام شــان را در لیست اعزامیان 
به هانگژو بگنجانند. به گزارش ایرنا، تنها ۳ ماه دیگر تا آغاز 
نوزدهمین دوره بازی های آســیایی فرصت باقی است. این 
درحالی است که ستاد عالی بازی های آسیایی و پاراآسیایی 
۲۶ فروردیــن ماه تکلیف ۲ گروه از رشــته های اعزامی به 

رقابت های هانگژو را مشخص کرد.
طبق تصمیم ســتاد عالــی بازی ها تاکنــون اعزام ۲۶ 
رشــته به این دوره از رقابت ها قطعی شــده اما هنوز ستاد 
در خصوص کــم و کیف گروه اعزامی ســوم به بازی ها به 
تصمیم نهایی نرسیده است. پیش از این قرار بود تا در جلسه 

بعدی ســتاد عالی در خصوص رشــته های اعزامی در گروه 
سوم تصمیم گیری شــود اما هنوز این جلسه سرنوشت ساز 
تشکیل نشده است. با این حال در جلسه ای که در تاریخ ۲۶ 
فرودین ماه امسال برگزار شده بود، اعلام شد در گروه یک با 
عنوان رشته های قطعی با ظرفیت کامل، رشته های کشتی 
)مردان(، کاراته )مردان و بانوان(، وزنه برداری )مردان(، ووشو 
و کوراش )مردان و بانوان(، تکواندو )مردان و بانوان(، والیبال 
)مردان(، کبدی )مردان و بانوان(، قایقرانی در رشــته کانو و 
کایاک و روئینگ )مردان و بانــوان(، دوومیدانی )مردان( و 

واترپلو )مردان( اعزام می شوند.
رشــته های صخره نوردی )مردان و بانــوان(، تیراندازی 
)مردان و بانــوان(، تیراندازی با کمان در اســلحه کامپوند 
)مــردان و بانوان(، هندبال )مــردان(، بازی های الکترونیک 

)مــردان(، بوکــس )مردان(، شــطرنج )مــردان و بانوان(، 
وزنه بــردای )بانوان(، دوومیدانی )مــردان و بانوان(، فوتبال 
)مردان(، تنیس روی میز )مردان(، شمشیربازی اسلحه سابر 
)مردان(، دوچرخه سواری کوهستان )بانوان( و ژیمناستیک 
هنری، سه رشته اسکیت )فری استایل(، بسکتبال و جودو، 
گروه دوم اعزامی رشــته های قطعی با ظرفیت نامشخص به 

این رقابت ها خواهند بود.
رشته های اعزامی گروه های اول درحالی مشخص شدند 
که در این ۲ گروه رشــته هایی که در بخش مردان شانس 
کســب مدال بازی های آســیایی را نداشــتند یا در بخش 
بانوان در بین ۶ تیم برتر رقابت ها قرار نمی گرفتند، از اعزام 
کنار گذاشــته شــدند. از ابتدا هم سیاست کلی در راستای 
کیفی سازی کاروان اعزامی به هانگژو، مدال آوری در بخش 
مردان و قرار گرفتن در جمع ۶ نفر برتر مسابقات در بخش 
بانوان بود. در گروه دوم اما نگاه کمی تلطیف شد تا در کنار 
نگاه ویژه به اعزام رشــته های پایه چون دوومیدانی، شنا و 
ژیمناستیک که به احتمال قوی شانسی برای مدال آوری در 
هانگژو ندارند، تمرکز روی این مســئله قرار گیرد که صرف 
حضور نمایندگان رشته های پایه در فینال مسابقات، می تواند 
در آینده پیامد مثبتی برای ورزش کشــور داشته باشد. به 
همین دلیل مقرر شــد در این گروه که شــامل ۱۷ رشته 

اعزامی است، حداقل نفرات به بازی ها اعزام شوند.
در خصوص رشــته های اعزامی در قالب گروه ســوم اما 
نظرات متفاوت اســت. رشــته هایی چــون تنیس خاکی، 
بدمینتون، گلف، ســوارکاری و شیرجه در زمره رشته هایی 
هســتند که در هیچ یک از دو گروه اول و دوم ســتاد عالی 
بازی ها جایی ندارند اما برای اعزام آنها در قالب گروه ســوم، 

اختلاف نظر وجود دارد. برخی معتقدند این گروه به همراه 
چند رشته دیگر می توانند با نگاه حمایتی عازم بازی ها شوند 
تا با قرار گرفتن در کورس رقابتی و کســب تجربه در مسیر 

توسعه قرار گیرند.
این در حالی اســت کــه برخی دیگر از اعضای ســتاد 
عالی بازی ها با اســتناد به شاخص های در نظر گرفته شده 
در راســتای کیفی ســازی کاروان، با اعزام این رشته ها به 
هانگژو مخالف هســتند. در کنار این موضوع، وجود برخی 
فدراســیون های تازه تاســیس هم مزید برعلت شــده تا 
فدراسیونی چون بادبانی که این شانس را دارد که از طریق 
سهمیه یونیورسالیتی حضور در المپیک را تجربه کند، حالا 
به فکر حضور و محک زدن ورزشکارانش در المپیک آسیایی 

باشد.
مضاف بر ایــن که برخی فدراســیون ها چون بوکس و 
تیروکمان )ریکرو( و... که بازی های آســیایی هانگژو یکی از 
مراحل کسب سهمیه المپیک برایشان محسوب می شود هم 
در صدد هستند تا با نفرات بیشتری در بازی ها حضور یابند.

از طرفی رشــته هایی چون والیبال )بانوان(، بســکتبال 
)بانــوان(، هندبال )بانوان(، فوتبال )بانوان(، تنیس روی میز 
)بانوان( هم مدعی حضور در بازی ها هستند و همین مسئله 
باعث شده تا فدراسیون های مربوطه تمام تلاش خود را برای 
افزایش سهمیه شان در بازی های آسیایی و حضور در بخش 
بانوان را به کار گیرند. حال باید منتظر ماند و دید در جلسه 
بعدی ستاد عالی بازی ها، کدام فدراسیون ها موفق می شوند 
رای اعضای ســتاد را برگردانند و نام شان را در لیست اعزام 
به هانگژو بگنجانند و یا ســهمیه حضورشان در این دوره از 

رقابت ها را افزایش دهند.

ســامان قدوس بازیکن ایرانی تیم فوتبال 
برنتفــورد بعد از آخرین بازی این تیم در لیگ 
برتر انگلیس و پیروزی مقابل منچسترسیتی، 
خداحافظی باشکوهی با هم تیمی هایش داشت.
به گــزارش  مهر، تیم فوتبال برنتفورد یک 
فصــل فوق العــاده را در لیگ برتــر انگلیس 
پشــت سر گذاشــت و در هفته سی و هشتم 
و پایانــی این رقابتها، با بــرد ۱ بر صفر مقابل 
لیگ جزیره، شیرینی  قهرمان  منچسترسیتی 

نتایج و امتیازات خود را بیشتر کرد.
برنتفورد که دومین فصــل حضور متوالی 
خــود را در لیگ برتر تجربه می کرد، با هدایت 
»توماس فرانک« با کسب ۵9 امتیاز در رده نهم 

جدول و بالاتر از تیمی چون چلسی قرار گرفت.
ســامان قدوس بازیکن ایرانی تیم برنتفورد 
یکی از بازیکنانی بود که طی سه فصل گذشته 
همراه با »زنبورها« از رقابت های چمپیونشیپ 
به لیگ برتر انگلیس صعود کرد و دو سال هم 
در بالاترین ســطح فوتبال انگلیس به میدان 
رفت. قدوس البته در لیگ برتر فرصت زیادی 
برای بازی پیدا نکــرد. او فصل قبل ۱۷ و این 
فصل ۱۵ بار و اغلب به عنوان بازیکن تعویضی 
به زمین رفت. این موضوع باعث شد تا قدوس 
تصمیم بگیرد با پایان قراردادش در برنتفورد، از 
این تیم جدا بشود. باشگاه برنتفورد چند هفته 
پیــش جدایی قدوس را تأیید کرد و این اتفاق 

در پایان بازی با منچسترســیتی در ورزشگاه 
خانگی برنتفــورد رخ داد؛ جایی که بازیکنان 
برنتفــورد برای قدوس تونل افتخار تشــکیل 
دادند و او را با تشــویق های خود روانه میدان 
کردند. قدوس از مدیران باشگاه تابلوی پیراهن 
شماره ۱۴ )شــماره قدوس در برنتفورد( را به 
عنوان هدیه ای برای تقدیر از زحماتش دریافت 
کرد و در شــرایطی که پرانرژی و خندان بود، 
مقابل چشم هواداران برنتفورد میدان را ترک 
کرد. هنوز مقصد سامان قدوس برای فصل بعد 
مشخص نیست. در حالی که گفته می شود این 
بازیکن از لیگ های امارات، عربستان و آمریکا 
پیشــنهاد دارد از باشگاه مالمو سوئد به عنوان 

یکی از مقاصد احتمالی این بازیکن ایرانی یاد 
می شــود؛ کسی که به دعوت حضور در اردوی 
تیم ملی ایران با ســرمربیگری امیر قلعه نویی 

پاسخ منفی داد و معلوم نیست در اردوی بعدی 
که چند روز دیگر آغاز می شود در لیست ایران 

باشد یا نه.

مظفری: مشکل داوری ما از مدیریت اشتباه آب می خورد 
خورشیدی انتخاب خوبی بود

کدام رشته ها شانس اعزام به هانگژو را دارند؟

تونل افتخار برای قدوس با شکست سیتی

تیــم میکس تیراندازی به اهداف پروازی ایران با ترکیب 
یک خواهر و برادر توانست اولین مدال در سطح جهانی این 
رشته را کسب کند و به کسب سهمیه المپیک امیدوار باشد.
به گزارش  مهر، مسابقات جام جهانی تیراندازی به اهداف 
پروازی به مدت یک هفته در آلماتی قزاقســتان برگزار شد. 
در پایان این رقابت ها تیم میکس ایران متشــکل از مرضیه 
و محمد حســین پرروش نیا با کسب امتیاز ۱۳۷ بر سکوی 
سوم این رقابت ها ایستادند تا به این ترتیب تیراندازان اهداف 
پروازی ایران صاحب اولین مدال خود در ســطح دیدارهای 
جهانی شــوند. مرضیه پرورش نیا بعد از کسب این مدال با 
ارزش گفت: از کســب این مدال بسیار خوشحال هستم و 
حس بسیار خوبی دارم. این تازه اول راه ما است و امیدواریم 
بتوانیــم در آینده هم مدال های رنگارنگی را در این رشــته 
به دســت بیاوریم. تیرانداز ملی پوش کشورمان خاطرنشان 
کرد: امیدواریم این مســیر بتواند به کسب سهمیه المپیک 
برای ما کمک کند. ما برای کســب این مدال خیلی زحمت 
کشیدیم. جا دارد از زحمات پدر و مادرم در این مسیر تشکر 

کنم و مدالم را تقدیم آنها می کنم. محمد حســین پرورش 
نیا هم به عنوان عضو تیم میکس پروازی ایران بعد از کسب 
نشان مشترک برنز جام جهانی قزاقستان در کنار خواهرش 
گفت: جواب زحمات خودم را گرفتم. از مرضیه هم تشــکر 
می کنم. ما در راندهای آخر وضعیتمان بهتر شد و توانستیم 

در تیرهای پایانی امتیاز گرفته و این مدال را بگیریم.
وی تاکید کرد: ما به کسب این مدال بسنده نخواهیم کرد 
و امیدواریم در بازی های آسیایی و مسابقات قهرمانی آسیا 
هم بتوانیم رنگ این مدال را بهتر کنیم و در نهایت بتوانیم 

سهمیه المپیک را کسب کنیم.
پرورش نیا ادامه داد: هر چند کســب ســهمیه المپیک 
سخت است و باید در این مسیر تلاش بیشتری انجام دهیم.
ملی پــوش تیراندازی به اهــداف پروازی ایــران بیان 
کرد: پــدر و مادر ما یکــی از حامیان اصلی ما در مســیر 
کســب این مدال بودند. دستشــان را می بوسم. امیدوارم 
 در مســابقات بعدی با مدال های بهتــر و رنگ بهتر جواب 

زحمات آنها را بدهم.

»دنبال سهمیه المپیک هستیم«

 خواهر و برادری که در مسابقات میکس تیراندازی جهانی مدال گرفتند

هافبک سابق پرســپولیس به شدت نسبت به اظهارات 
دروزاه بان سابق استقلال واکنش نشان داد.

مهرداد کفشــگری در گفت وگو با برنــا، در مورد دیدار 
پرســپولیس و اســتقلال در چارچوب فینال جام حذفی 

گفت: شرایط پرســپولیس در هفته های اخیر گویای همه 
چیز است.

اگر پرســپولیس چشــم نخورد اســتقلال را شکست 
می دهد. هوش بــالای یحیی در هفته هــای اخیر و فقط 
اعمال یک تغییر در ترکیب پرســپولیس باعث شــد تا در 

نهایت به قهرمانی در لیگ برسیم.
وی ادامــه داد: اصــولا مربیان یک جایــی از فصل را 
سوخت می دهند تا به ترکیب و تاکتیک مورد نظر برسند. 
فکر می کنم یحیی گل محمدی هم در بهترین مقطع فصل 

سوخت داد و به ترکیب اصلی اش رسید.
هافبک ســابق پرســپولیس در مورد انتخاب اشــکان 
خورشــیدی به عنوان داور دربی خاطرنشان کرد: اشکان 

خورشیدی بچه محل من و از رفقای خوبم هست. 
او یک داور سالم است که حقش بود حداقل یک دربی 

را سوت بزند.
خود خورشــیدی بیشــتر و بهتر از هرکســی می داند 

قضاوت دربی چقدر سخت است.

با توجه به جوســازی یک هفته اخیر استقلالی ها برای 
آمدن داور خارجی به دربی، کار خورشــیدی سخت تر هم 
می شــود. امیدوارم که اشکان روز خوبی را در دربی تجربه 

کند.
کفشــگری در خصوص پیش بینــی اش از نتیجه دربی 

۱۰۱ عنوان کرد: فکر می کنم دربی پرگلی می شود.
پرســپولیس تیم خوبی است و استقلال هم در لیگ از 

پرسپولیس زخم خورده و می خواهد جبران کند.
امیدوارم یحیی مثل دربی برگشــت بهترین ترکیب و 

سیستم را برای پرسپولیس در نظر بگیرد.
وی در پایــان در واکنــش به مصاحبه اخیر محســن 
فروزان که گفته از پرســپولیس منتفر است، گفت: من از 
تیم جوانان با فروزان هم تیمی بودم و دوســتش هم دارم 

اما اینطور حرف زدن درست نیست. 
کلا محسن فروزان چه کسی هست که حالا تنفرش از 
پرســپولیس مهم باشد؟! پرسپولیس آنقدر عاشق دارد که 

تنفر یکی مثل فروزان مهم نباشد.

کفشگری: فروزان چه کسی است که تنفرش مهم باشد


